

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 17. 09. 2019 kl. 17.00, Diget 17, kælderens.	
	<p>Tilstede: Susanne Petersen, Per Froholdt, Jesper Weidick, Peter Madsen, Merete Møldrup, Pia Bernhardt, Tine Liechti, Kim R. Pedersen, Betina Vincent, Jonas D. Hansen, Jørgen Reimann, Mette Frydenlund</p> <p>Fraværende: Mogens fra Kuben, Nicolaj fra JJW Arkitekter(ngj@jjw.dk), Johnny Petersen, Mads Andersen, Dan Kenneth Levin Hansen,</p>	
1.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt
2.	<p>Meddelelser fra formanden Parkeringsforholdene i afd. 9 bliver debateret og foreslag vendes og drejes.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Garagerne skal gennemgås, hvem der benytter dem og om de bruges til parkering, herunder opdateret registreringsattest. - Vil det kunne lade sig gøre at sætte en venlig opfordring til at parkere andetsteds end på vores parkeringspladser, på store varevogne, der ikke overholder reglerne, i afd. 9? <p>Afdelingsmøde Dialog om procedure Dialog om mødet generelt</p> <p>Konstituering af bestyrelsen Næstformand: Peter Madsen. Kasserer: Per Froholdt.</p> <p>Bygninger, friarealer, vaskeri og teknik: Per, formand Peter Jørgen (Mads) Pia</p> <p>Budget og regnskab: Mette, formand Peter Susanne</p> <p>IT: Kim, formand Jonas Mette Merete Jesper</p> <p>Klubber og selskabslokaler: Peter, formand</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p>

	<p>Betine Tine Kim Merete</p> <p>Bladudvalg: Jesper, formand Mette Tine</p> <p>Beboeraktiviteter: Susanne, formand Pia Tine Peter Jonas</p>	
3.	<p>OB Susanne informerer og Mette supplerer</p>	
4.	<p>Meddelelser fra udvalgene</p>	
4.a	<p>Bygninger, friarealer, vaskeri og teknik Vaskerierne er blevet malet i etape 1 - 4</p> <p>Folk overholder ikke afspærringerne på Stubben – Hegnet</p> <p>Fjernelse af de ubrugte runhække på sydsiden af Sportsvej. Der skal evt. laves en rundspørge om brugen af disse. Runderne bruges ikke af beboerne!</p> <p>Det skal undersøges om der kan laves en mobil rampe til nedkørslerne.</p> <p>Driften må gerne sætte deres jernpæle op på stierne for at hindre gennemkørsel på fortorvene.</p> <p>Tørrerum på Gærdet – er det nyt i denne sag?</p> <p>Der er stadig ikke opsat piktogrammer i skraldehusene</p> <p>Udvalget arbejder videre på hvad der skal gøres ved problemerne med måger i afdelingen. Der skal vendes tilbage på hvad det vil koste at opsætte "skræmmere" i afdelingen, herunder kæmpeugler på stænger eller at få en falkoner ud?</p> <p>Udvalget arbejder videre med belægning på Diget og Leddet</p> <p>Udvalget arbejder videre med opstilling af kunst for donation</p>	<p>Dan</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>

4.b	Budget og regnskab	
4.c	Bladudvalg Der var deadline d. 17/9, undtaget herfra er Glostrup Net der har deadline 18/9.	
4.d	Beboeraktiviteter Juletræsfest 7. december Der arbejdes på at få en julemand Der er mulighed for at få et juletog på parkeringspladsen, dette arbejdes der videre på.	
4.e	IT -Hjemmeside Der vil blive kigget på nyt hjemmesidesystem uafhængigt af GB's system	
4.f	Klubber og selskabslokaler Der er blevet indhentet priser på tag til rygeskur (100.000) og alarm til selskabslokalet (14.000).	
5	Glostrup net Mette spørger til hvorvidt Glostrup Net har fået lavet en administrationsaftale med Glostrup Boligselskab. Svaret er nej. Dette skyldes at foreningen kan få det 100.000 kr billigere andre steder. I fremtiden er der mulighed for en delt administrationsaftale. Dette arbejdes der videre med.	
6.	Eventuelt.	